
Zápis

z na veřejné zasedání zastupitelstva obce Kvítkov
konaného ve čtvrtek   dne 16.2.2023 od 17 .00 hod  

Přítomni: Zelenková Jana,Novotný František,Kurtinec Jaroslav Zelenka Jaroslav,  
                   Bauer David  Zelenková Jana ml.  , Kebrlová Jana, Zahradník Miroslav
                   Málek Roman, 
Omluvení:  

Zasedání bylo řádně svoláno, informace byla zveřejněna na úřední desce a na elektronické úřední 
desce OÚ Kvítkov od   8.2.2023   do 16.2.2023
Předsedající oznámil, že je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva, je přítomno   členů 
zastupitelstva z celkového počtu 9 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je usnášení schopné

Ověřovatelé zápisu: 
Podle platného jednacího řádu určil předsedající ověřovatele zápisu:
Zelenková Jana ml. p. Novotného Fr.
Zapisovatel: Zelenková Jana

Program

1. Informace o odpadech za rok 2022
2. Informace o hospodaření v lese
3. Lesní hospodářský plán od roku 2024
4. Opravy místních komunikací
5. Dotace z programu POV Liberecký kraj
6. Kulturní akce v roce 2023
7. Informace o rozpočtovém opatření č. 1/2023
8. Různé

Starostka obce navrhuje zařadit bod
9. Delegace na valnou hromadu honebního společenstva

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje program veřejného zasedání vč. Bodu 9

Výsledek hlasování:  9 Pro:  Proti: 0 Zdrželi se: 0
Usnesení č. 1/02/2023 bylo přijato

1. Informace o odpadech za rok 2022
    Za rok jsme zaplatili za svoz odpadu 283 971,- Kč. 
                                     Příjem byl          126 149,-Kč

Obec doplácela za  svoz v roce 2022   157 822,-        

 AVE nabízí čipování popelnic 
 Zatím popelnice nebudeme čipovat,  

Vzato na vědomí



2. Informace o hospodaření v lese
    Ing. Hoštička informoval zastupitele o hospodaření v obecním lese.
    V roce 2022 bylo vytěženo 30m3 dřeva jako samovýroba. 
     Již se v lese těží, část dřeva bude prodána do paletárny, zbytek dřeva občanům, kteří se již 
    přihlásili. Pokud ještě něco bude dáme občanům vědět. Letos není naplánována žádná těžba,   

Vzato na vědomí

3. Lesní hospodářský plán od roku 2024
    LHP je platný od roku 2015 do konce roku 2024
    Již nyní je třeba začít zpracovat nový LHP. Jeho cena se pobybuje  500 -550 za hektar lesa.
    Máme cca 42 hektarů.
    Na zpracování je možné podat žádost o dotaci,  která je v současné době  ve výši 400,- Kč za 
   hektar

  Starostka obce osloví firmy, které se tím zabývají, jistí jejich cenovou nabídku a zadá tomu, kdo   
   nabídne lepší cenu.

  Návrh usnesení
  Zastupitelstvo obce souhlasí s pořízením LHP od roku 2025 na deset let

Výsledek hlasování:  9 Pro:  Proti: 0 Zdrželi se: 0
Usnesení č. 2/02/2023 bylo přijato
 v 18,00 odešel pan Novotný Fr. - práce

4. Opravy místních komunikací
    Navrhujeme opravit MK od Štěpánků kus co chybí včetně sjezdu u Štěpánku a vjezd na Barboru
    Starostka obce osloví firmu SaM Česká Lípa, která již tu MK opravovala, aby podala cenovou 
    nabídku

Vzato na vědomí

5. Dotace z programu POV Liberecký kraj
    Dotace je 70% z celkových nákladů, nejvýše však 400.000,-
    Je možné požádat jen o jednu dotaci.
    V posledních 3 letech jsme dotaci dostali.
    

  Návrh usnesení
  Zastupitelstvo obce rozhodlo, že obec nebude v tomto roce podávat žádost o  dotaci z POV 
Libereckého kraje

Výsledek hlasování:  8 Pro:  Proti: 0 Zdrželi se: 0
Usnesení č. 3/02/2023 bylo přijato

6. Kulturní akce v roce 2023
    
    11.3.2023  Karneval pro děti
    15.4.2023 slavnost „Odemykání Pekla“ v Zahrádkách – jsme spolupořadatel
    30.4.2023 Čarodějnice na Barboře
      3.6.2023 Den dětí



    20.5.2023 Otevření Workoutového hřiště, turnaj ve fotbale
    19.8.2023 Oslavy konce léta
    na říjen plánován výlet
    na listopad divadlo    

Vzato na vědomí
7. Informace o rozpočtovém opatření č. 1/2023
    starostka obce informovala o provedeném rozpočtovém opatření č. 1/2023

    Jedná se o příjem a výdaje na volbu prezidenta
Vzato na vědomí

8: Různé
    Žádost sl. Šímové o omezení rychlosti na MK na 30 km/hod z důvodu zvýšení bezpečnosti 
silničního provozu. Žádost vzala zpět a chce si sama zjistit co by bylo třeba doložit, aby byla 
rychlost snížena na 20 km
Již nyní jsou negativní ohlasy na tuto změnu od obyvatel, kterých se to týká, 
Dnes je tam značka slepá ulice a doporučená rychlost 30 km

  Návrh usnesení
  Zastupitelstvo obce rozhodlo, že obec nebude podávat žádost o DPI na komunikaci par.č. 190

Výsledek hlasování:  8 Pro:  Proti: 0 Zdrželi se: 0
Usnesení č. 4/02/2023 bylo přijato

9. Delegace na valnou hromadu honebního společenstva
    Starostka navrhla delegovat na valnou hromada honebního společenstva pana Jaroslava Kurtince

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce  v souladu s ustanovením § 84 odst.2 písm.f) zákona č. 128/2000Sb. v platném 
znění (zákon o obcích) deleguje na valné hromady honebního společenstva  Kvítkov-Babylon        . 
konané do konce října  2026 pana Jaroslava Kurtince  nar. 5.2.1974  bytem Kvítkov 8

                                                                                                   Pro:  8   Proti: 0    Zdržel se:0
Usnesení č.   5 /02/2023 bylo přijato
    

V Kvítkově 23.2.2023

Ověřovatelé zápisu:  …………………………

                                  …………………………..

Zelenková Jana
starostka obce


